
На Лебединці хочуть 
танцювати!

У Рівному триває реконструкція обласної бібліотеки, яка розтяг
нулася уже на три роки. Будівельники мають змінити зовнішній 
вигляд будівлі та зробити покращення всередині. Проте на цьо
му ремонтні роботи не завершаться. Задумали відновити й ста
рий фонтан, що перед бібліотекою. Раніше міський голова роз
повідав, що архітектор Котляров уже знає, який вигляд матиме 
фонтан — буде гарно. Однак тепер міські чиновники засумніва
лись. Бо любителі вуличних танців переконують, що це місце кра
ще прикрасить не фонтан, а танцювальний майданчик.

Володимир Хомко, 
міський голова:

—  Хоч реконст рук
ція бібліот еки з д ій 
снюється за кошти з 
обласного бюджету, 
проте ми не можемо 
бути осторонь. Адже 
це міський парк. Але ви
никло протиріччя серед 
мешканців: одні рівня- 
ни хочуть фонтан, а

інші — танцювальний 
майданчик.

Коли з ’явилися дві 
р ізні пропозиції, я од
разу переговорив з ди
ректором бібліотеки, 
їм  не суттєво, що буде 
на цьому місці. Вияви
лося, що відновлення 
фонтана та будівни
цтво танцювального 
майданчика обійдеться

для м іського бю дж е
ту приблизно в одну й 
ту ж  суму. Тому буде 
проведено соціологічне 
опитування, яке й ви
значит ь долю цього 
м ісця. Часу в нас ще 
вдосталь, бо р е к о н 
струкція бібліотеки не 
завершена. Коли в ід 
ремонтують сходи б і
бліотеки та заасфаль

тують все навколо, 
почнемо робити щось 
із цим непрацюючим  
фонтаном.

Юлія Ковальчук, 
рівнянка, яка захо
плюється танцями:

—  Танці досить по
пулярні серед рівнян. 
У  соціальних мережах 
з'являю т ься красиві 
ролики людей, які тан
цюють на вулиці, й це 
збільшує кількість при
хильників танців. Але в 
Рівному немає майдан
чика, на якому б люди 
могли вільно на свіжому 
повітрі практикувати 
танці. Буває, танцю
ють у  парку ім. Ш ев
ченка на літній сцені. 
Але на сцені виступа
ють для когось. А тан
цювальний майданчик 
призначений для того, 
щоб люди могли вільно 
прийти та провести 
час для себе. У  Рівному 
є дуже багато людей, 
я к і не відвідують нічні 
клуби, проте із задо
воленням танцювали б 
на Лебединці.

Провести соціоло
гічне опитування про 
те, що робити зі старим 
фонтаном у парку Мо
лоді, керівництво міста 
доручило управлінню 
містобудування та ар
хітектури Рівного.

Богдан СЛОНЕЦЬ.


